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Ballerup, den 4. marts 2015 
 

Referat:  Repræsentantskabsmøde, den 26. februar 2015 
 

Dagsorden i henhold til lovene:  
 

1. Valg af dirigent  
Formanden ledede mødet 

 
2. Navneopråb (fremmødte foreninger)  

Deltagere: Ballerup Atletik, Ballerup Badminton, Ballerup Gymnastik, 
Ballerup Håndbold, Lokalmotion/Ballerup, Måløv Badminton, SIF 
Badminton, SIF Håndbold og Gymnastik, Svømmeklubben Triton (8 
foreninger/12 personer) inkl. 4 FU-medlemmer og revisorer 
Afbud: Måløv Idræts Forening (Uffe Mortensen, Gustav Blomberg) og 
Grantoften Badminton (Bjarny Hansen) 
 

3. Formandens beretning  
Velkommen til vort repræsentantskabsmøde. Det er 55. år, der 
aflægges beretning for. 

 

Vi har gennem lang tid prøvet at få et samarbejde i gang mellem 
foreningslivet og skolerne. Hovedorganisationerne påpeger, at det er 
meget afgørende, at kommunen tager et ansvar for at koordinere 
samarbejdet. Flere kommuner rundt i landet har taget et medansvar, 
som loven foreskriver i dette spørgsmål for at få det op at køre, men 
Ballerup kommune forholder sig helt passivt. 

 

Vi opgiver det ikke, men overvåger situationen. 
De 4 badmintonklubber i kommunen stod sammen, da der var VM i 
badminton i august. De var med til at sørge for, at Kontrol/Security 
funktionen fungerede i hele Super Arenaen under VM. 

 

Vi har haft 3 ansøgninger til Jubilæumsfonden, og de 2 af dem har vi 
måttet afvise under henvisning til de nuværende regler for Fonden. 
Vi har deltaget på den årlige IRH-konference på Kollekolle i november 
med 4 FU-medlemmer. 

 

Vi havde i juni måned et møde med Kultur&Fritid. Her blev bl.a. drøftet 
ønsket om hurtigere sagsbehandlingstid i forbindelse med halfordeling. 
Nøglebrik-ordningen og adgang til svømmesalene blev også diskuteret, 
og der arbejdes stadig på sagen hos kommunen. Ændring af booking på 
Kulturportalen er blevet ændret fra tidligere 8 dage til 3 dage. 
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Vor repræsentant i Folkeoplysningsudvalget, Karsten Friis, har prøvet at 
få et større ansvarsområde i udvalget, som der er i andre kommuner. 
Der var forslag til opgaver, hvor udvalget kunne påtage sig det 
forberedende arbejde: 

1. Behandling af ansøgning om godkendelse af nye folkeoplysende  
        foreninger 
2. Lokaleanvisning 
3. Halfordeling og idrætsfacilitetsanvisning (praktisk arbejde   
        uddelegeres til BMSI). 
4. Udarbejdelse af politik og regler for adgangssystem til lokaler og  
        haller. 

 

Desværre kunne man ikke imødekomme forslaget. Dog skal der tages 
initiativ til at der bliver indkaldt interesserede brugerrepræsentanter til 
en arbejdsgruppe med henblik på at gøre nøglebrikordningen mere 
brugervenlig.  
 

Afklaringen omkring Idrætsklinikkernes fortsatte eksistens er stadig ikke 
afklaret. Det eneste vi ved, er at den nuværende ordning kører frem til 
31/12 2015. Sagen ligger i øjeblikket hos Sundhedsudvalget i Region 
Hovedstaden i Hillerød. Vi har de sidste måneder fået forskellige 
spørgsmål til besvarelse, hvilket bevirket, at sagen sag behandles på 
næste udvalgsmøde. Det er dog realistisk, at vi har et endeligt svar i 
april måned. 

 

Mange af os har lige deltaget i en undersøgelse foretaget af Syddansk 
Universitet om bl.a. en brugs- og behovsanalyse for idrætsfaciliteter i 
Ballerup Kommune. Undersøgelsen er sluttet for 14 dage siden, men 
man kan endnu ikke fortælle, hvad undersøgelsen har vist. Vi må 
spændt vente 4 uger endnu. 

 

Tillykke til de foreninger, der har vundet mesterskaber og oprykninger i 
2014, og til Karsten Friis, som blev Årets Leder.. 

 

Så vil jeg slutte af med at takke medlemsforeningerne, FU og vores 
samarbejds- organisationer for godt samarbejde i året, der gik. 

 
4. Regnskabet for 2014 

Der blev talt om, hvad der evt. kunne gøres ved evt. overskud fremover 
– bl.a. om at overføre til Jubilæumsfonden eller en nedsættelse af 
kontingentet.  
Der fremkom ingen afgørelse. FU går i tænketank til næste møde. 

 

Regnskabet blev taget til efterretning og godkendt. (Udsendes med 
referatet). 

 
5. Fastsættelse af kontingent  

Pt. uændret.  (Se bl.a. under regnskabet). 
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6. Indkomne forslag – herunder  

a. Optagelse/Udmeldelse af medlemmer 
Der var ingen anmodninger om optagelse/udmeldelse. 

  

b. Arbejdsplanen for det kommende år  
- Revidering af Jubilæumsfonden. 

Det besluttedes, at FU og Fondsudvalget samles inden næste 
bestyrelsesmøde, for at drøfte forslag til en mulig og eventuel 
ændring for ansøgning og uddeling af fondens midler. 
 

- Opfølgning af idræt i forbindelse med den nye skolereform og 
nøgleproblematik. 

 
7. Valg 

a. Formand (hvert 4. år, efter kommunalvalg), – Helge Friis  
b. Næstformand (ulige år)  

Karsten Friis blev genvalgt 
c. Kasserer (lige år) – Preben Nielsen  
d. Sekretær (lige år) – Solveig Petersen  
e. Repræsentant (ulige år)  

Uffe Mortensen blev genvalgt 
f. 2 Revisorer (alle år)  

Vita Larsen blev genvalgt 
Birgitte Dellgren blev valgt 

g. 1 Revisorsuppleant (alle år)  
Per Enevoldsen blev valgt. 

 

8. Eventuelt  

Ulrik Engmark, Ballerup Atletik kunne anbefale, at man gik ind på Idrættens 
Analyseinstitut hjemmeside www.idan.dk og læste deres meddelelser og evt. 
tilmeldte sig deres nyhedsbrev. 
 

Kommunen v/Margit Karlsen bør sætte en fast dato for hædring af de personer, 
der vinder mesterskaber. 

 

 

Referent: Preben Nielsen 

Den 4. marts 2015 
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Ballerup, den 4. marts 2015 
 
 

Referat: Bestyrelsesmøde, den 26. februar 2015 
 
Med følgende dagsorden:  
 

1. Valg af dirigent  
Formanden ledede mødet 

 
2. Valg af udvalgsmedlemmer til Jubilæumsfonden  

Finn Overby, SIF Badminton, genvalgt  
Gustav Blomberg, Måløv Idræts Forening, genvalgt 
Bjarny Hansen, Grantoften Badminton, genvalgt  
(Desuden er BMSI formand automatisk medlem af udvalget)  
 

3. Valg af bestyrelsesmedlemmer til Idrætsklinikken  
Helge Friis, Ballerup Badminton, genvalgt 
Gustav Blomberg, Måløv Idræts Forening, genvalgt 

 
4.   Eventuelt - herunder  

  Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde  
 

Af praktiske grunde foreslog Preben Nielsen, at møder fremover 
afholdes hvert kvartal den sidste torsdag i februar, maj, august og 
november måned. 

 Det syntes forsamlingen var en god ide, så de kommende møder   
 afholdes derfor (hvis dato ikke ændres) således: 

  

  2015  
  Bestyrelsesmøde: torsdag den 28. maj (næste) 
  Bestyrelsesmøde: torsdag den 27. august  
  Bestyrelsesmøde: torsdag den 26. november 
  

  2016  
  Repræsentantskabs- & Bestyrelsesmøde: torsdag den 25. februar  

 
 

Referent: Preben Nielsen 

Den 4. marts 2015 
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